
 Dz-06.0021.12.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 18 czerwca 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.15 do godz. 20.15 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Jerzy Kopacz – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem 

poinformował, że wpłynął do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem: 

 

1. w sprawie projektu „Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na ul. Zarzecze na 

wysokości KS Bronowianka”, druk nr 91 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 15, przeciwko – 0, wstrzymujących – 2, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7 

 

2. w sprawie „Programu budowy chodników w Krakowie w latach 2015 do 2019, druk nr 92 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 17, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 8 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XI, 

3. Opinia dotycząca ponownego przeprowadzenia konsultacji z Dzielnicami Miasta 

Krakowa w sprawie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu, druk nr 87, 



4. Wniosek w sprawie rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 50 w Krakowie, druk nr 88, 

5. Wniosek w sprawie termomodernizacji wybranych gminnych obiektów oświatowych, 

druk nr 89, 

6. Wniosek w sprawie termomodernizacji budynków oświatowych realizowanej w ramach 

programu pn. „Zintegrowane Inwestycje Terytorialne”, druk nr 90, 

7. Opinia w sprawie projektu „Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na ul. Zarzecze 

na wysokości KS Bronowianka”, druk nr 91, 

8. Wniosek w sprawie „Programu budowy chodników w Krakowie w latach 2015 do 2019”, 

druk nr 92, 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok poinformował, że wpłynęły do niego trzy 

sprostowania do protokołu sesji XI (sprostowania złożone zostały przez Stanisława Sikorę, 

Łukasza Krajewskiego i Waldemara Antosiewicza). Sprostowania zostały odczytane.  

W dyskusji, która wywiązała się nad sprostowaniami głos wzięli: Marta Drużkowska, Bogdan 

Smok, Małgorzata Sroczyńska, Jacek Łaz (pracownik Dzielnicy VI), Stanisław Sikora, 

Waldemar Antosiewicz, Łukasz Krajewski, Alicja Gackiewicz, Adam Goch. 

 

 P. Alicja Gackiewicz zgłosiła wniosek formalny o zamkniecie listy mówców. 

  

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3  

Wniosek został przyjęty i zamknięto listę mówców. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem w/w sprostowań do protokołu XI. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie sprostowanie złożone przez p. Stanisława 

Sikorę: 

za – 6 

przeciw – 9 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 3 

Sprostowanie odrzucono. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie sprostowanie złożone przez p. Łukasza 

Krajewskiego: 

za – 6 

przeciw – 9 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 3 

Sprostowanie odrzucono. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie sprostowanie złożone przez p. Waldemara 

Antosiewicza: 



za – 6 

przeciw – 9 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 3 

Sprostowanie odrzucono. 

 

Przewodniczący poinformował, że po odrzuceniu sprostowań, protokół XI sesji został przyjęty. 

 

P. Stanisław Sikora złożył oświadczenie, że w sprawie odrzucenia sprostowań złoży wniosek do 

Urzędu Miasta Krakowa i Prezydenta Miasta Krakowa o zaskarżeniu powyższej decyzji. 

 

W dyskusji głos zabrali: Bogdan Smok, Stanisław Sikora.  

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 87) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego przeprowadzenia konsultacji z Dzielnicami Miasta Krakowa w sprawie liczby 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Małgorzata Turek, Marta Drużkowska, Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XII/87/2015 
w sprawie opinii dotyczącej ponownego przeprowadzenia konsultacji z Dzielnicami 

Miasta Krakowa w sprawie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 88) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie rozbudowy 

Szkoły Podstawowej Nr 50 w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Projekt uchwały zreferował p. Adam Goch.  

Opinia Zarządu – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrała: Małgorzata Sroczyńska. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XII/88/2015 
w sprawie rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 50 w Krakowie 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 89) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie 

termomodernizacji wybranych gminnych obiektów oświatowych. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowali p. Adam Goch. 

Opinia Zarządu – pozytywna, 

Opinia Komisja Edukacji – pozytywna. 

Głos zabrał: Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XII/89/2015 
w sprawie termomodernizacji wybranych gminnych obiektów oświatowych 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 90) przygotowany przez Grupą Radnych w sprawie 

termomodernizacji budynków oświatowych realizowanej w ramach programu pn. „Zintegrowane 

Inwestycje Terytorialne”. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały 

zreferowali p. Adam Goch i p. Bogdan Smok. 

Opinia Zarządu – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XII/90/2015 
w sprawie termomodernizacji budynków oświatowych realizowanej w ramach 

programu pn. „Zintegrowane Inwestycje Terytorialne” 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 91) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu „Budowa 

bezpiecznego przejścia dla pieszych na ul. Zarzecze na wysokości KS Bronowianka”. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  



Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XII/91/2015 
w sprawie projektu „Budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych na ul. Zarzecze 

na wysokości KS Bronowianka” 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 92) przygotowany przez Zarząd w sprawie „Programu budowy 

chodników w Krakowie w latach 2015 do 2019”. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. 

Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – nie odbyła się. 

W dyskusji głos zabrali: Małgorzata Sroczyńska, Marta Drużkowska, Bogdan Smok, Stanisław 

Sikora. 

 

 p. Bogdan Smok zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W § 1 dodaje się pkt 10 o brzmieniu „budowa chodnika na ul. Wieniawy-Długoszowskiego 

na odcinku od przejazdu kolejowego przy ul. Godlewskiego do przejazdu kolejowego przy 

ul. Łupaszki i od ul. Zielony Most do osiedla Złota Podkowa”. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4  

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XII/92/2015 
w sprawie „Programu budowy chodników w Krakowie w latach 2015 do 2019” 

 



Ad. 9 

Głos zabrali:  

1. Małgorzata Turek: 

 Poprosiła o wzór wizytówki dla radnego. Przewodniczący poinformował, że zwróci się  

z tą sprawą do Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 

2. Marta Drużkowska: 

 Zapytała kto z radnych był na spotkaniu w ZIKiT w spr. organizacji ruchu, które odbyło 

się 17.06. Przewodniczący poinformował, że udzieli odpowiedzi w dalszej części tego 

punku porządku obrad, 

3. Małgorzata Turek: 

 Zapytała czy wpłynęła odpowiedź w spr. zamontowania automatu biletowego KKM na 

pętli w Bronowicach. Po uzyskaniu odpowiedzi, że wpłynęło odmowne pismo została 

złożona prośba o ponowienie prośby w w/w kwestii. Przewodniczący poinformował, że 

zwróci się z ponowną prośbą o montaż automatu, 

4. Małgorzata Sroczyńska: 

 Poprosiła, aby osoby, które posiadają upoważnienie z UMK do przetwarzania danych 

osobowych w ramach budżetu obywatelskiego pozostały na Komisji Informacji  

i Promocji, która zacznie się o godz. 20.00,  

 Poprosiła również o wpisywanie się na listę dyżurów radnych w czasie głosowania  

w ramach budżetu obywatelskiego, 

 Przeprosiła, że w Gazecie Bronowickiej nie znalazł się omówiony projekt ogólnomiejski 

w ramach budżetu obywatelskiego zgłoszony przez radnego Dzielnicy VI, a dotyczący 

montażu świateł na skrzyżowaniu ul. Pasternik i Tetmajera, 

5. Adam Goch: 

 Zapytał jak wygląda sytuacja z dzielnicowymi projektami budżetu obywatelskiego, które 

przekraczają kwotę limitu, nie są opisane jako projekty dwuletnie, a są zaakceptowany 

przez jednostki weryfikujące. Przewodniczący poinformował, że być może ZIKiT 

zaopiniował takie projekty z myślą, że będą zrealizowane w cyklu dwuletnim ponieważ 

budżet obywatelski generalnie obejmuje realizację zadań do niego zgłoszonych w cyklu 

dwuletnim, 

 Zapytał jak wygląda sytuacja z mężami zaufania, wolontariuszami i ogólnej pracy przy 

głosowaniu w ramach budżetu obywatelskiego. Przewodniczący poinformował, że praca 

w komisjach wyborczych w poszczególnych placówkach ma polegać na pilnowaniu  

i ewentualnym informowaniu o zasadach głosowania i zabezpieczeniu urny, 

 Zapytał czy jest możliwość przedłużenia w jednym z lokali czasu głosowania. 

Przewodniczący poinformował, że jest to już raczej niemożliwe, 

6. Stanisław Sikora: 

 Poinformował, że projekt, który złożył do budżetu obywatelskiego dot. montażu świateł 

na skrzyżowaniu ul. Pasternik i Tetmajera został zaopiniowany przez ZIKiT pozytywnie  

z zastrzeżeniem, że został wyceniony za wysoko. Pomimo jednak tej informacji na liście 

projektów do głosowania pozostała pierwotna kwota wyceny, 

7. Małgorzata Turek: 

 Zapytała czy będzie pomoc dla zorganizowania kina letniego w amfiteatrze,. 

Przewodniczący poinformował, że pomysł wykorzystania amfiteatru wyszedł od 

mieszkańców. Realizacja kina letniego lub innej imprezy jest po stronie organizacji 

pozarządowych lub inicjatywy mieszkańców natomiast modernizacja jest realizowana. 



Kwoty na w/w cel nie są zabezpieczone na przyszły rok ze wzglądów 

oszczędnościowych. Jak Centrum Młodzieży im. H. Jordana przekaże informację  

o wycenie powyższej imprezy będzie możliwość zabezpieczenia takiej kwoty na rok 2016 

jeśli będą środki finansowe, 

8. Adam Goch: 

 Poinformował o nierównym traktowaniu Dzielnicy VI przez ZIKiT przy weryfikacji 

zgłoszonych projektów do budżetu obywatelskiego. Pojawiły się bowiem w przypadku 

niektórych projektów obejmujących Dzielnicę VI opinie wskazujące negatywne skutki 

realizacji danego projektu, kiedy w przypadku innych dzielnic podobne projekty 

pozbawione były opisu negatywnych skutków, 

9. Małgorzata Sroczyńska: 

 W nawiązaniu do przedmówcy poinformowała, że ocena jednostek merytorycznych nie 

miała polegać na wskazywaniu czy projekt jest dobry czy tez zły, a jedynie na ocenie 

formalnej dotyczącej możliwości wykonania projektu, 

10. Łukasz Krajewski: 

 Zauważył, że być może charakterystyka długoterminowych skutków realizacji projektów 

nie powinna być udostępniana, 

11. Małgorzata Sroczyńska: 

 Poprosiła Przewodniczącego, aby poruszył na Radzie Programowej Budżetu 

Obywatelskiego wyżej omawianą kwestię wskazując, że jednostki merytoryczne nie 

powinny wyrażać swojej opinii na temat projektu w formie charakterystyki, a jedynie  

w formie „negatywna”, „pozytywna”, 

12. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że zostały zaakceptowane uchwały dotyczące przesunięcia środków 

finansowych z inwestycji na remonty dróg i chodników budżecie miasta, 

 Poinformował, że ruszył remont chodnika przy ul. Balickiej, następnie będzie 

remontowany chodnika przy ul. Katowickiej i Filtrowej, 

 W odpowiedzi na pytanie zadane wcześniej w tym punkcie porządku obrad przez  

p. Martę Drużkowską wpierw powiedział o reorganizacji ZIKiT następnie obiecał, że 

informacja o wyniku spotkania zostanie przesłana radnym mailowo, 

 Podziękował za pomoc przy organizacji Integracyjnego Dnia Sportu i Integracyjnych Dni 

Bronowic radnym wymieniając: Agatę Pasionek-Sachę, Małgorzatę Sroczyńską, Adama 

Gocha, Łukasza Krajewskiego, Wojciecha Brylowskiego z synem, Waldemara 

Antosiewicza, Bartosza Smoka, Krzysztofa Dudę, Wojciecha Borkowskiego, 

 Podziękował dyżurowanie podczas Otwartego Dnia Magistratu radnym wymieniając: 

Alicję Gackiewicz, Małgorzatę Turek, Łukasza Krajewskiego, Adama Gocha, Jacka 

Domańskiego, Waldemara Antosiewicza, Małgorzatę Sroczyńską i Marcina Kucharczyka, 

 Poinformował o konsultacjach społecznych dotyczących Trasy Zwierzynieckiej  

i Pychowickiej, które zaplanowane są na 23.06.2015 r. o godz. 17.00 w ZSO nr 8 przy  

ul. Na Błonie, krótko omówił w/w inwestycję i zaprosił na nie radnych, 

 Poinformował, że o sesji lipcowej radni zostaną powiadomienie w późniejszym terminie, 

ale powinna ona się odbyć na początku miesiąca, 

 Poinformował, że koncepcja Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej znajduje się do 

wglądu w siedzibie Dzielnicy VI 

13. Marta Drużkowska: 

 Zaproponowała, aby z wydaniem opinii w spr. Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej 



zaczekać do konsultacji. Przewodniczący poinformował, że Zarząd zbierze się po 

zakończeniu konsultacji 

14. Stanisław Sikora: 

 Prośba o wystosowanie pisma do ZIKiT o uzupełnienie informacji w sprawie inwestycji 

„Złote Tarasy” przy ul. Katowickiej. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XII sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

                       
Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


